

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Bahrain, 10 Reasons to Visit Bahrain :

Bahrain receives most of its visitors from Arab countries of the Persian Gulf during the year. However, the number of tourists coming from outside the region is increasing. Bahrain is visited by 5.6 million tourists in 2017. Bahrain is an island country located on the Gulf of Basra and is the only Arab country situated on the Gulf of Basra in its position. Bahrain is one of the [richest Arab countries](#).

1. Zallaq :



Al Jazaer Beach is the first thing you will notice when you come here. Popular with white sand, this beach is one of the most famous tourist areas of the country. There are many luxurious accommodation and entertainment areas here. When you come here, you can visit the El Arin Natural Life Park, which is located near the village.

2. Sitra :



Sitra is an island in the Persian Gulf. More fishermen are using this island. The natural beauty of this island is worth seeing. You can also visit agricultural villages like Al Kharijiya and Mahazza when you arrive here.

3. Er Riffaa :



Er-Riffaa is a historic city that must be visited. It is known as the heart of the country. It is the place where the most important oil deposits of the country are located. Authentic bazaars in the city are lined up in the streets. This is the meeting point of old and new. There is also one of the most famous golf courses in the Middle East.

4. Manama :



Manama is the largest city in Bahrain's capital city. It has a very modern structure. If you are here, you can also visit tourist attractions such as El Fatih Mosque, Bahrain Castle, Bahrain National Museum, Barbarian Temple, Royal Cemetery and Pearl Removal Museum.

5. Beit Al Quran :



Beit Al Quran, located in Manama's Hoora district, is regarded as one of the world's most famous Islamic museums opened in 1990. Here, the most important manuscripts of the world's Qur'an are exhibited. Apart from that, many works related to Islamic history are exhibited.

6. Al Muharraq :



Al Muharraq is the second largest city in the country. It is also one of the important trade centers of the country. In this city you can taste elements of Middle Eastern culture such as hookah and mint tea.

7. Amwaj Islands :



Amwaj Island is an artificial island located about 10 km away from the capital Manama. With an area of 4.31 km², the island has many top dining restaurants, various accommodation alternatives and entertainment areas.

8. Al Fateh Grand Mosque :



Al Fateh Grand Mosque, located in Manama, is one of the biggest mosques in the world with its 6500 square meter area opened in 1988. It has a capacity of about 7 thousand people. The mosque was taken from Ahmed Al-Fateh, the founder of Bahrain.

9. Bahrain Fort :



Bahrain Fortress, located in Manama, is the oldest structure of the country built in the year 2300 BC. However, according to some historians, today's castle was built in the 6th century AD. There are many historical ruins in the excavations made here. This castle is one of the most important symbols of the country.

10. Hawar Islands :



The Hawar Islands, south of Bahrain, are made up of 7 large and about 25 small islands. The largest of these islands is the island of Haar. Located right on the shore of Qatar, this island is especially favored for bird watching.

TR

Bahreyn'de Turizm, Bahreyn'i Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Bahreyn, ziyaretçilerinin çoğunu yıl boyunca Basra Körfezi'ndeki Arap ülkelerinden almaktadır. Ancak bölge dışından gelen turist sayısı giderek artıyor. Bahreyn 2017 yılında 5,6 milyon turist tarafından ziyaret edilmiştir. Bahreyn, Basra Körfezi'nde yer alan bir ada ülkesidir ve Basra Körfezi'nde kendi konumunda bulunan tek Arap ülkesidir. Bahreyn en zengin Arap ülkelerinden biridir.

1- Zallak:

Al Jazaer Plajı, buraya geldiğinizde ilk fark edeceğiniz şey. Beyaz kumu ile popüler olan bu plaj, ülkenin en ünlü turistik bölgelerinden biridir. Burada birçok lüks konaklama ve eğlence alanı bulunmaktadır. Buraya geldiğinizde köyün yakınında bulunan El Arin Doğal Yaşam Parkı'nı ziyaret edebilirsiniz.

2- Sitra:

Sitra, Basra Körfezi'nde bir adadır. Daha fazla balıkçı bu adayı kullanıyor. Bu adanın doğal güzelliği görülmeye değer. Buraya geldiğinizde Al Kharjiya ve Mahazza gibi tarım köylerini de ziyaret edebilirsiniz.

3- Er Rifaa :

Er-Rifaa mutlaka ziyaret edilmesi gereken tarihi bir şehirdir. Ülkenin kalbi olarak bilinir. Ülkenin en önemli petrol yataklarının bulunduğu yerdir. Şehirdeki otantik çarşılar sokaklarda sıralanmıştır. Burası eski ve yeninin buluşma noktası. Orta Doğu'nun en ünlü golf sahalarından biri de var.

4- Manama:

Manama, Bahreyn'in başkentindeki en büyük şehirdir. Çok modern bir yapısı var. Buradaysanız El Fatih Camii, Bahreyn Kalesi, Bahreyn Ulusal

Müzesi, Barbar Tapınağı, Kraliyet Mezarlığı ve İnci Çıkarma Müzesi gibi turistik yerleri de ziyaret edebilirsiniz.

5- Beyt Al Kuran :

Manama'nın Hooraa semtinde bulunan Beit Al Kuran, 1990 yılında açılan dünyanın en ünlü İslam müzelerinden biri olarak kabul ediliyor. Burada dünya Kuran'ın en önemli el yazmaları sergileniyor. Bunun dışında İslam tarihi ile ilgili birçok eser sergilenmektedir.

6- Muharraq:

Al Muharraq, ülkenin ikinci büyük şehridir. Aynı zamanda ülkenin önemli ticaret merkezlerinden biridir. Nargile ve nane çayı gibi Ortadoğu kültürünün unsurlarını bu şehirde tadabilirsiniz.

7- Amwaj Adaları :

Amwaj Adası, başkent Manama'dan yaklaşık 10 km uzaklıkta bulunan yapay bir adadır. 4,31 km² yüzölçümüne sahip adada birçok seçkin restoran, çeşitli konaklama alternatifleri ve eğlence alanları bulunmaktadır.

8- Al Fateh Ulu Camii :

Manama'da bulunan Al Fateh Ulu Camii, 1988 yılında açılan 6500 metrekarelik alanı ile dünyanın en büyük camilerinden biridir. Yaklaşık 7 bin kişilik bir kapasiteye sahiptir. Cami, Bahreyn'in kurucusu Ahmed Al-Fateh'den alındı.

9- Bahreyn Kalesi :

Manama'da bulunan Bahreyn Kalesi, ülkenin MÖ 2300 yıllarında inşa edilmiş en eski yapısıdır. Ancak bazı tarihçilere göre bugünkü kale MS 6. yüzyılda inşa edilmiştir. Burada yapılan kazılarda çok sayıda tarihi kalıntı bulunuyor. Bu kale ülkenin en önemli sembollerinden biridir.

10- Hawar Adaları :

Bahreyn'in güneyindeki Havar Adaları, 7 büyük ve yaklaşık 25 küçük adadan oluşuyor. Bu adaların en büyüğü Haar adasıdır. Katar'ın hemen kıyısında bulunan bu ada, özellikle kuş gözlemciliği için tercih ediliyor.

السياحة في البحرين ، عشرة أسباب لزيارة البحرين:

تستقبل البحرين معظم زوارها من الدول العربية من الخليج العربي خلال العام. ومع ذلك ، فإن عدد السياح القادمين من خارج المنطقة أخذ في الازدياد. زار البحرين 5.6 مليون سائح في عام 2017. البحرين دولة جزيرة تقع على خليج البصرة وهي الدولة العربية الوحيدة الواقعة على خليج البصرة في موقعها. البحرين من أغنى الدول العربية.

1- الزلاق:

شاطئ الجزائر هو أول ما ستلاحظه عندما تأتي إلى هنا. يشتهر هذا الشاطئ بالرمال البيضاء ، وهو أحد أشهر المناطق السياحية في البلاد. هناك العديد من أماكن الإقامة الفاخرة ومناطق الترفيه هنا. عندما تأتي إلى هنا ، يمكنك زيارة منتزه El Arin Natural Life الذي يقع بالقرب من القرية.

2- سترة:

سترة هي جزيرة في الخليج الفارسي. المزيد من الصيادين يستخدمون هذه الجزيرة. الجمال الطبيعي لهذه الجزيرة يستحق المشاهدة. يمكنك أيضًا زيارة القرى الزراعية مثل الخرجية ومهارة عند وصولك إلى هنا.

3- الرفاع:

الرفاع مدينة تاريخية يجب زيارتها. ومن المعروف باسم قلب البلاد. إنه المكان الذي توجد فيه أهم رواسب النفط في البلاد. تصطف البازارات الأصيلة في المدينة في الشوارع. هذا هو نقطة التقاء القديم والجديد. يوجد أيضًا أحد أشهر ملاعب الجولف في الشرق الأوسط.

4- المنامة:

المنامة هي أكبر مدينة في عاصمة البحرين. إنه ذو هيكل حديث للغاية. إذا كنت هنا ، يمكنك أيضًا زيارة مناطق الجذب السياحي مثل مسجد الفاتح وقلعة البحرين ومتحف البحرين الوطني ومعبد البربري والمقبرة الملكية ومتحف إزالة اللؤلؤ.

5- بيت القرآن:

يعتبر بيت القرآن ، الواقع في منطقة الحورة بالمنامة ، أحد أشهر المتاحف الإسلامية في العالم والذي تم افتتاحه في عام 1990. هنا ، يتم عرض أهم مخطوطات القرآن في العالم. بصرف النظر عن ذلك ، يتم عرض العديد من الأعمال المتعلقة بالتاريخ الإسلامي.

6- المحرق:

المحرق هي ثاني أكبر مدينة في البلاد. كما أنها واحدة من المراكز التجارية الهامة في البلاد. في هذه المدينة يمكنك تذوق عناصر من ثقافة الشرق الأوسط مثل الشيشة والشاي بالنعناع.

7- جزر أمواج:

جزيرة أمواج هي جزيرة اصطناعية تقع على بعد حوالي 10 كيلومترات من العاصمة المنامة. تبلغ مساحة الجزيرة 4.31 كيلومترًا مربعًا ، وتضم الجزيرة العديد من أفضل المطاعم وأماكن الإقامة المتنوعة ومناطق الترفيه.

8- جامع الفاتح الكبير:

مسجد الفاتح الكبير ، الواقع في المنامة ، هو واحد من أكبر مساجد العالم بمساحة 6500 متر مربع تم افتتاحه عام 1988. يتسع لحوالي 7 آلاف شخص. تم أخذ المسجد من أحمد الفاتح مؤسس البحرين.

9- قلعة البحرين:

قلعة البحرين ، الواقعة في المنامة ، هي أقدم مبنى في البلاد تم بناؤه عام 2300 قبل الميلاد. ومع ذلك ، وفقًا لبعض المؤرخين ، تم بناء قلعة اليوم في القرن السادس الميلادي. هناك العديد من الآثار التاريخية في الحفريات التي تم إجراؤها هنا. تعتبر هذه القلعة من أهم رموز البلاد.

10- جزر حوار:

تتكون جزر هافار الواقعة جنوب البحرين من 7 جزر كبيرة وحوالي 25 جزيرة صغيرة. أكبر هذه الجزر هي جزيرة هار. تقع هذه الجزيرة على شاطئ قطر مباشرة ، وهي مفضلة بشكل خاص لمشاهدة الطيور.